

### Originalien

- P. Hidas · L. Hangody · D. Csépai · A. Pavlik · T. Pantó  
**Mosaikplastik – Eine neue Alternative in der Behandlung der Osteochondritis dissecans des Capitulum humeri** 59  
Mosaic graft: a new alternative in the treatment of osteochondritis dissecans of the capitulum of humerus
- W. Attmanspacher · V. Dittrich · H.-W. Stedtfeld  
**Knorpelknochentransplantation mit dem OATS-Instrumentarium am oberen Sprunggelenk bei osteochondralen Defekten des Talus** 64  
Transplantation of autolog osteochondral graft with the OATS-instrumentary because of an osteochondrosis dissecans of the talus
- K. Neitzel · W. Schultz  
**Die idiopathische Osteonekrose am medialen Femurkondylus (Morbus Ahlbäck). Fünfjahresverlauf nach operativer Therapie am Beispiel einer 59-jährigen Patientin** 72  
Idiopathic osteonecrosis of the medial femoral condyle (Morbus Ahlbäck) – 5-year-follow-up after operative therapie, case report of a 59-year old patient
- A. Mülke  
**Erstbeschreibung: Knorpelfissur im lateralen Tibiaplateau – pathologisch oder unbedeutender Zufallsbefund?** 77  
First edition: fissur of lateral tibial cartilage: pathological or without any consequences?
- C.-E. Heyde · A. Gosse · G. Müller · C. Melzer  
**Eine arthroskopisch gestützte Technik zur bikortikalen Refixation bei Ausrissen der Eminentia intercondylica** 79  
Arthroscopically assisted technique in the bicortical refixation of dislocated fractures of the intercondylar eminence of the tibia
- G. Kohler · M. Majewski · C.C. Hasler  
**Behandlung des kindlichen eitrigen Hüftgelenkinfektes durch arthroskopische Spülungen** 83  
Arthroscopic treatment for septic coxitis during growth

### Aus der Trickkiste

- A. Sigg · F. Drumm · H.R. Henche  
**Optimierte Befestigung des Spannknotens beim Kreuzbandersatz** 88  
Optimized fixation of the suture disc in cruciate ligament reconstruction

### Verschiedenes

- AGA-Mitteilungen · News from the AGA 91  
Termine · Forthcoming meetings 106